
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 149
van STEVE VANDENBERGHE
datum: 13 januari 2016

aan HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS

M-decreet  -  Leerlingen met een beperking

Bij de invoering van het M-decreet op 1 september 2015 voorspelde de minister een 
gemiddelde van één leerling met een beperking per klas.

Uit een krantenartikel in Het Nieuwsblad van 12 januari 2016 blijkt dat er in het vijfde 
leerjaar van de basisschool ’t Kasteeltje in Puurs 10 van de 30 leerlingen zitten met de 
diagnose van leerstoornis of beperking.

Daarenboven heeft de minister beloofd dat de invoering van het M-decreet geen 
besparingsoperatie is. Als er door het M-decreet minder leerlingen naar het 
buitengewoon onderwijs gaan, dan krijgt het gewoon onderwijs de vrijgekomen 
middelen.

1. Kan de minister een overzicht geven van de scholen in Vlaanderen waar, als gevolg 
van de invoering van het M-decreet, meer dan één leerling met een beperking per 
klas zit?

2. Hoeveel leerlingen hebben sinds de invoering van het M-decreet de overstap 
gemaakt van het buitengewoon onderwijs naar het gewoon onderwijs?

3. Hoeveel middelen werden sinds de invoering van het M-decreet overgeheveld van 
het buitengewoon onderwijs naar het gewoon onderwijs?



HILDE CREVITS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS

ANTWOORD
op vraag nr. 149 van 13 januari 2016
van STEVE VANDENBERGHE

Ik verwijs naar mijn antwoord op de interpellatie van mevrouw Caroline Gennez over de 
implementatie van het M-decreet, die op 4 februari 2016 in de Commissie Onderwijs 
behandeld werd.


